

Bestyrelsesmøde den 5. juni-2024 kl. 18.30 i Vestre Fjordpark Foreningshuset, mødelokale 3

Deltagere: Gert Larsen (GL), Poul Tradsborg (PT), Martin Munk (MM), Mathilde Heiberg (MH), Angelina Ageenko (AA) og Steen Christensen (SC)

Afbud: ingen

1. Godkendelse af dagsorden.

- a. OK

2. Valg af referent / ordstyrer

- a. SC / SC

3. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde

- a. OK

4. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.)

- a. Kontingent over budget, flere nye medlemmer end budgetteret med, så det er super. Diverse udlæg betalt, samt lokaleleje 1. halvår ligeså.
- b. Ryå Bådelaug kontingent betalt for i år på trods af kraftig stigning. Bådelauget adviseret at vi ikke fortsætter medlemskab næste år medmindre der findes en fair løsning i forhold til hvor mange af vores medlemmer, der bruger det.

5. Meddelelser

- a. AA: Sendt ansøgning til Friluftsrådet om støtte til inventar mm i kajakdepotet
- b. AA: Sendt ansøgning til Sparekassen Danmark om støtte til to containere under ombygningsprojektet
- c. SC: i dialog med Stokholm om ekstra skab i klublokalet.
- d. MH: Danmark Padler afholdt i AHK 4/6-24. Godt samarbejde på tværs i klubben, 12 prøvede havkajak på vandet, 7 klubkajakker i gang. Super med vores åbne pavillion hvor der blev budt på kaffe/the og kage, samt sponsorat fra DGI (vand/kakao/müslibarer/frugt) . Godt arrangement tåler gentagelse, måske i eget regi. Tak til alle der bidrog til at løfte opgaven.
- e. SC: Som en del af budgetforliget i Aalborg Kommune 2024 lukkes saunaer i de kommunale svømmehaller, der ikke har offentlig adgang. Det vil sige ingen brug af saunaer når vi til næste vinter skal i Sofiendal Svømmehal igen medmindre man booker saunaer som andre lokaler. (Det har vi ikke med i vores bookinger)

6. Status projekt ombygning kajakdepot.

- a. Det er med meget stor glæde vi kan meddele at byggeriet kommer i gang. Vi har fra Aalborg Havkajak Klub bekræftet til kommunen at bidrage med 200.000 kr. Med denne bekræftigelse sættes projektet i gang. Det bliver så godt 😊
- b. To containere til kajakker lejes ind og opsættes så snart plads er godkendt. I byggefasen må vi klæde om i Fjordparkens omklædninger. Måske der kan laves lidt intermistisk omklædning ved kajakkerne.
- c. Gert laver plan for midlertidige ændringer og opslag når der er behov for hjælp til forskellige opgaver mm. Støt op og tilbyd din hjælp når der rækkes ud. Vi vil udsende små nyhedsbreve løbende som nødvendigt.

7. Nye medlemmer langsigtet plan

- a. SC: Lokalt bliver der færre udbydere man kan tage robevis hos, derfor er der kigget ind i hvordan vi evt. selv kan tilbyde nye medlemmer kursusbevis i klubben. Da vi er en DGI-forening er der kigget på den nye DGI-uddannelses-struktur gældende fra i år. Vi har for en mindre udgift mulighed for at kunne have de første par instruktører ”Havkajak INS B” klar til næste år. Den mindre udgift i år vil så blive dækket fint ind fra kursusbetaling af nye medlemmer næste år. Fremadrettet vil det også dække til flere instruktørkurser/recertificering mm. som behovet og de rette kandidater er der. Der skal laves et dokument med en ”forventnings-afstemning” for at blive klubinstruktør. Hele bestyrelsen bakker op om planen, som

SC går videre med. Det bliver naturligvis også et punkt på næste generalforsamling om vi skal tilbyde uddannelse i klubben fra 2025.

8. Friluftsrådet bevilling "Havkajak også til lands"

- a. Indkøb af grej i linie med bevillingen fra Friluftsrådet udestår. En indkøbsliste er udarbejdet som AA/SC vil fintune på inden grej bestilles. Der bliver nok en tre kasser med det meste udstyr du har behov for at kunne padle afsted og overnatte. Tanken er så at man låner en kasse og returnerer igen med komplet indhold og sammenpakket tørt igen. Vi er dog i lidt dilemma i forhold til opbevaringsplads nu hvor ombygning af kajakdepot bliver skudt i gang. Vi løser det sandsynligvis ved lidt "fjernlager-opbevaring" hos nogle medlemmer.

9. info fra udvalg.

Intro:

Slow start frironing, sikkert pga det var lige til Pinse hvor mange ofte har planer med familie tam-tam osv. Nu ca halvdelen i gang og den første er snart friroet.

Teknik:

Pæn tilslutning til forårsredninger begge dage i starten af maj, samt nogle i forbindelse med Kr.Himmelfarts-turen, hvilket der var opfordret til. Vi vil naturligvis gerne have endnu flere med.

Teknik-runder i bassinet om onsdagen er ved at være en tradition. Efterspørgsel på det og fin tilslutning indtil videre af både "gamle" og nyere medlemmer. Der øves på alt fra lige til at i gang og vænne sig til kajakken igen, kantning, redninger og for de vilde også rul. Opfordring til at alle der har lyst til at øve noget specifikt, lære noget nyt eller vedligeholde færdighed dukker op. Bliver der for mange badegæster i bassinet rykkes til et sted på fjorden.

Aktivitet:

Planlagte aktiviteter er på rokort, så bare meld til. Sommerfest – planlægningsmøde 19. juni også en god mulighed for nye medlemmer at komme godt med i klubben så opfordring til at melde sig.

Svømmehal:

Sommer-pause

Kajakdepot:

Afventer start dato for ombygning, Der følges op på fb og rokort.

10. Evt.

- a. Næste møde mandag 1. juli kl. 18.30